
Město Kyjov 

 komise 

 

Zápis z jednání komise Kulturní komise č. III. 

 

 

Datum konání: 7. 4. 2015 

Místo konání: velká zasedací místnost, budova radnice 

Přítomni: Mario Kudela, Ing. Jarmila Sukopová, Mgr. Jana Truschingerová, Ing.Bc. Pavel 

Celý, Ing. Vladimír Výleta, Tomáš Sytař, Ing. Petr Valihrach, Jana Střížová                                                                                                                                     

Omluveni: Mgr. Karel Bednařík, Jiří Klajn, Zdeněk Frolec 

Nepřítomni:  Bc. Jindřich Patík                                                                                                                                    

Hosté: PaedDr. Ilona Slaninová 

Zapisovatel(ka): Dana Sedláčková 

Ověřovatel(ka): Mario Kudela 

Čas jednání: 18:00 – 19:30  

Program jednání: 

1. Projednání žádostí o finanční příspěvek MILITARY MUZEUM SERGĚJE JANA 

INGRA  a VLASTIVĚDNÉ MUZEUM KYJOV 

2. Různé  

 

Jednání kulturní komise (KK) bylo zahájeno v 18:00 hod. za přítomnosti 8 svých členů, 3 

členové omluveni, 1 člen nepřítomen (viz prezenční listina), konstatováním předsedy KK, že 

komise je usnášení schopná. Následně se členové KK věnovali výše uvedeným bodům 

programu. 

Průběh jednání:  

 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova: 

 

Po diskuzi a na základě posouzení žádostí navrhuje KK radě města dle hlasování 

schválit a přidělit finanční prostředky Military muzeu Generála Sergěje Jana Ingra  

na akci Vlkošské dny vojenských tradic 2015 dotaci ve výši Kč 15.000,-- a Masarykovu 

muzeu v Hodoníně, příspěvkové organizaci pobočka Vlastivědné muzeum v Kyjově 



Město Kyjov 

 komise 

na akci Muzejní noc a výstava – Bohumil Hrabal známý neznámý udělit dotaci ve výši  

Kč 15.000,--.   

   

 

Vedoucí OŠK informovala: 

 v souvislosti s novelizací zákona 250/2000Sb., Zákon o rozpočtových pravidlech 

územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů k 1. 1. 2015 budou nastavena nová 

pravidla pro poskytování dotací z rozpočtu města. Členové komisí budou v dostatečném 

časovém předstihu informováni tak, aby se podíleli na stanovení nových kritérií 

pro hodnocení žádostí. 
 

 Vzhledem k tomu, že změnou nájemce Radniční vinárny zaniklo umístění zahrádky 

v prostoru před radnicí, vznikne možnost instalovat zde podium, které lze využít  

na akce během roku 

 

 Město Kyjov koupilo objekt bývalé mlékárny. Varianty využití objetu se zvažují. 

 

Zapsala: Dana Sedláčková  

Ověřil: Mario Kudela 


